FiiO ® 広牙耳机使用说明书 Bluetooth Earphone User Guide	简体中文 型号 FB1 蓝牙能本 Bluetooth V4.1 蓝牙音频解码 APT-X, AAC、SBC 工作时长 约8 hrs 充电输入 DC 5V 500mA 充电输入 DC 5V 500mA 充电时间 <2 hrs 类型 动圈(13mm) 频率响应 20Hz-20KHz 灵敏度 103dB/mW 阻抗 320 重量 约 20g 产品接口介绍 经 20g 方 品未示丌(纪、蓝灯) C、开关机/配对/播放/暂停/通话 D、音量-/下一曲(长按) E、Micro USB充电口 F、麦克风	蓝牙耳机使用说明书	简体中文 G、线扣 H、耳挂 F G、线扣 H、耳挂 F C C D D D G、线扣 H、耳挂 L I、耳机 x1条 2. USB充电线 x1条 3. 耳套 x3对 4. 耳挂 x3对 5. 说明书 x1本 6. 售后维修卡 x1本 7. 收纳包 x1个	蓝牙耳机使用说明书	简体中文 佩戴说明 ④ 「「」」」 ④ 「」」」 ● 「」」 ● 「」 ●	5。 ,耳机响起提示音。 5关机,耳机响起提示音。 红蓝灯同时闪烁且有提示音响	到提示音后释放。	秒,红蓝灯交替闪烁时松开,进 设备。选择"FiiO FB1"即可配 去如下: 设备二配对连接。	 简体中文 (三)、使用耳机通话 1、基本通话操作 取消呼叫:短按●键一次 接听来电:发按●键一次 控接来电:长按●键之次 增加音量:短按▲键 减少音量:短按▲键 减少音量:短按▲键 通话传耳机:长按●键约2秒 通话传耳机:长按●键约2秒 现清麦克风静音:长按▲键约2秒 取消麦克风静音:长按▲键约2秒 取消麦克风静音:长达▲键约2秒 取消麦克风静音:长达▲键约2秒 取消麦克风静音:长达▲ 提供新采电保留当前通话:短 如通话切至保留的通话 	短按●键一次 R击●键	简体中文 3、连接两个手机通话,接通第 任新第一个手机通话,接通第 切换通话:双击●键 挂断当前通话,回到被保留的 指示灯 配对状态:红蓝灯交替闪烁 未连接设备:蓝灯每每2秒快冲 已连接设备:蓝灯每每2秒快冲 已连接设备:蓝灯每每2秒快冲 记度设备:蓝灯每50000 低电量:红灯闪烁 正在充电:红灯恒亮 若要了解有关产品信息请访问	⋻手机: 短按●键一次 囚2次 次
English Bluetooth Earphone User Guide Specifications Model No. FB1 Bluetooth Version Bluetooth V4.1 Bluetooth Codec APT-X.AAC, SBC Play Time Approx.8 hrs Power Supply DC 5V 500mA Charging Time < 2 hrs	English Bluetoot G. Cable Clip H. Ear Hook F F F C List of items included in the package 1. Earphone x 1pc 3. Ear tip x 3 pairs 4. Ear hook x 3 pairs 5. User guide x 1pc 6. Warranty card x 1pc 7. Carrying case x 1pc	H H G	English BI Wearing instructions Image: Construction of the second of the s	I. most comfortable. seconds, the indicator flashes the notification tone. seconds, the indicator lights after the notification tone. onds when charging; the indicator	English B Note: If it's not connected to any device for or disconnect from the device, the F to save power. B. Pairing 1. Pairing with Bluetooth smart phon Before used with the Bluetooth smart paired with the smart phone with fo 1) While the FB1 is powered off, hold the indicator flashes blue and red al pairing mode. 2) Turn on the Bluetooth function or Bluetooth devices. Choose "FiiO FB1 2. Pairing with two Bluetooth device mode) 1) Pair the FB1 with Device 1 2) Restart the FB1 and enter pairing 3) Choose "FiiO FB1" to connect on I would be connected to the both devi-	B1 will power off automatically ne rt phone, the FB1 should be llowing steps: I the \oplus button for 5 seconds until ternately; the FB1 enters the n the smart phone and search for " to pair with it. es simultaneously (One-to-two mode to pair with Device 2 Device 1. Once done, the FB1	connecting to any device, hold 4 seconds until the notification to	de: When it's in sleep mode and not and ▲ simultaneously for about one is heard. on briefly once iefly once 2 seconds ronce ly riefly d ● button for 2 seconds b button for 2 seconds b button for 2 seconds b button for 2 seconds b button for 2 seconds	Put the first call on hold and Double press ● button Switch between calls: Double End the second call and swit Press ● button briefly once 3.Answer phone calls when c End the call on the first phon second phone :Press ● butt	e press ● button ich to the call on hold: connected to two phones ne and answer the new call on the ton briefly once e on hold and answer the new call le press ● button ifferent phones:	Connected successfully: Flas Low battery: Flash red Charging: Red light stays stea To learn more about the proc www.fiio.net. FCC Compliance Statemen 15 of the FCC rules. Operat two conditions: (1) this devi interference, and (2) this de received, including interfer operation.Changes or modi	: Flash blue twice every 2 seconds sh blue once every 2.5 seconds addily on duct, please visit our website: tt: This device complies with Part tion is subjected to the following ice may not cause harmful avice must accept any interference rence that may cause undesired ifications not expressly approved compliance could void your